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Број:  

Датум: 
 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

 

са I ванредне седнице 

Савета Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију 

Универзитета у Београду 

одржане 28.12.2023. године 

 

Од 27 чланова, седници Савета је присуствовалo 18 чланова.  

 

 Чланови Савета који су присуствовали седници: проф. др Антић Слободанка,                   

проф. др Грбовић Александра. проф. др Ђоковић Сања, проф. др Ивановић Маја,                           

проф. др Исаковић Љубица, проф. др Остојић Зељковић Сања, проф. др Илић Снежана, проф. др 

Станимиров Ксенија, доц. др Арсенић Ивана, доц. др Николић Мина, доц. др Филиповић 

Божидар, ас Богетић Драгица, ас Стрижак Невена, Красић Биљана, Петровић Борис, Таша Салом, 

Јована Коцић и Јован Миловановић. Оправдали су своје одсуство: др Мирјана Лукић, проф. др 

Звонимир Ивановић. Седници су присуствовали и: проф. др Марина Шестић, декан; проф. др 

Бранка Јаблан, продекан за науку, проф. др Лука Мијатовић, продекан за наставу; Сандра 

Блашко-Дамјановић, секретар Факултета; Драган Јовић, председник Синдиката Факултета; 

Плећевић Вук, студент продекан и Милош Жуњић, председник Студентског парламента. 

 

Седница Савета је почела у 11:30 часова, уз техничку подршку аудио снимања. 
 

 

 

За седницу je усвојен следећи дневни ред: 

 

1) Престанак мандата декана Факултета, проф. др Марине Шестић, на лични захтев (бр. 334/1 

од 26.12.2023. године); 

 

2) Именовање вршиоца дужности декана Факултета за специјалну едукацију и 

рехабилитацију, на предлог Председника Савета Факултета; 

 

3) Покретање поступка за избор декана Факултета за специјалну едукацију ирехабилитацију; 
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АД/1   

 

Проф др. Марина Шестић, декан Факултета, поднела је неопозиву оставку на место декана 

Факултета. Савет Факултета је констатовао да је проф др. Марина Шестић дала оставку на место 

декана Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију. 

Проф др. Сања Ђоковић је навела да је претходни дан био изузетно динамичан и напоран, јер се 

после достављања оставке од стране проф. др Марине Шестић, Факултет нашао у тешкој 

ситуацији и да је било неопходно осмислити како да се најефикасније настави рад Факултета. У 

консултацији са продеканима и секретаром Факутета дошло се до закључка да је потребно 

обратити се ректорату Универзитета у Београду и затражити савет за даље поступање у 

новонасталој ситуацији. Одржана су два састанка на Универзитету у Београду. Први састанак је 

одржан са проректором за финансије и шефом кабинета ректора, док је други био са ректором 

Универзитета и правним саветником ректора. На првом састанку са проректором за финансије 

проф др Зорицом Вујић и шефом кабинета ректора Данилом Потпарићем присуствовали су 

продекан проф. др Лука Мијатовић, проф. др Сања Ђоковић, проф. др Александра Грбовић и 

секретар Факултета, Сандра Блашко-Дамјановићи. На другом састанку који се одржао истог дана 

са ректором проф. др Владаном Ђокићем и његовим правним саветником састанку су 

присуствовали продекани проф. др Лука Мијатовић, проф. др Бранка Јаблан, председник Савета 

проф. др Сања Ђоковић, секретар факултета Сандра Блашко-Дамјановић и дипл. правник, 

Александра Ђукнић. На Универзитету је добијена подршка да се изађе из тренутног стања на 

најбољи могући начин, те се тако дошло до закључка да је предлог за избор вршиоца дужности 

декана из редова тренутних продекана најбоље решење за Факултет. Такође речено је да се веома 

брзо крене у поступак за избор новог Декана Факултета.  

Проф. др Љубица Исаковић је питала да ли су добијени конкретни одговори у вези са поступањем 

декана, проф. др Марине Шестић. Проф. др Сања Ђоковић је навела да је покренуто неколико 

тема, али да наравно нису могле да буду покренуте све теме и да није било детаљисања у вези са 

темом рада и поступања декана. Како су упознати са чињеницом да је дошло до повраћаја новца 

у буџет Републике Србије од издавања простора Факултета на Славији и ректор, и проректор за 

финансије су навели да је то легалан поступак од стране декана и да је била обавеза да се врати 

поменути новац у буџет. Такође су рекли да се процедура која се води у Полицији наставља и да 

ће се водити даље истражне радње и скренули су пажњу да је могуће очекивати да ће Факултету 

тражити још додатних информацинја и додатне документације у поступку истраге. Проф. др 

Љубица Исаковић је појаснила да ово пита, јер је занима да ли постоји одговорност Савета у 

свему овоме, јер је на Наставно-научном већу било говора о томе. Проф. др Сања Ђоковић је 

рекла да она сматра да Савет није грешио у својим поступањима, али да је то не теши, имајући у 

виду тешку ситуацију у којој се Факултет тренутно налази. 
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Проф. др Маја Ивановић је питала који су аргументи колега који нису гласали за усвајање 

Финансијског ребаланса и плана Факултета, пошто није присуствовала претходној седници 

Наставно-научног већа, на којој се гласало за те тачке дневног реда, имајући у виду да је на 

Универзитету речено да је враћање новца у буџет Републике Србије у складу са Законом.        

Проф др. Сања Ђоковић је рекла да схвата личну потребу да се добије такав одговор, међутим да 

сматра да није место и тренутак да се сада расправља о томе, те је дала предлог да се одржи 

састанак наставног и ненаставног особља и да је то прилика да се поставе сва питања и добију 

одговори, тако да све буде јавно и транспарентно, а да се сада врати на тачку дневног реда, а то 

је избор в.д. декана. 

Проф. др Снежана Илић је рекла да би Савет требало да има увид у све информације које су 

добијене на Универзитету и навела да подржава дискусију коју је започела проф. др Маја 

Ивановић, јер је неоходно да се на Савету разговара о свим актуелним питањима. Такође је навела 

да, као дугогодишњи члан Савета, може да каже да се у претходним ситуацијама, када је долазило 

до тога да неко има примедбу на Финансијски ребаланс или план, та особа је имала и 

конструктивни предлог или решење, након чега би одређени предлози били усвојени на том 

Наставно-научном већу или је долазило до измена чак и пре самог Већа. У овој ситуацији на 

Наставно-научном већу није било никаквих конкретних примедби, нити конструктивних 

предлога у вези са Финансијским ребаалансом или планом, нити су се тражиле додатне 

информација, што би вероватно спречило да Факултет буде доведен у ситуацију у којој се налази. 

Такође је навела да осећа моралну одговорност да, као члан Савета и као неко ко је присуствовао 

ранијим седницама, на којима се водила расправа о Финансијском ребалансу и плану, каже да о 

оваквим стварима треба сви да промишљају и да Савет треба буде обавештен о свим 

информацијама које су добијене у ректорату. Проф. др Сања Ђоковић је навела да је Савету дала 

све информације које су добијене у ректорату, а Санра Блашко-Дамјановић, секретар Факултета, 

је додала да су проректор за финансије и финансијски саветник на Универзитету рекли да није 

ништа страшно што се Финансијски план није усвојио, јер је рок за доношење Финансијског 

ребаланса и плана ионако већ истекао, пошто је Закон о буџету Републике Србије за 2024. годину 

донет крајем октобра 2023. године, а рок за доношење Плана код корисника буџетских средстава 

је 45 дана од дана доношења Закона о буџету, те да Финансијски план може да се усвоји и са 

одређеним недостацима , које смо увидели, па накнадно да се те грешке отклоне у неком каснијем 

периоду кроз ребаланс буџета. Такође је додала да је на Универзитету речено да проф. др Марина  

Шестић није морала да тражи сагласност Савета за повраћај средстава у буџет, јер је то буџетски 

новац. Доц. др Ивана Арсенић је навела да јој није јасно зашто онда није усвојен Финансијски 

план, уколико је могло накнадно да дође до ребалнса, већ је Факултет доведен у ову ситуацију 

односно до оставке проф. др Марина Шестић на место декана. Проф. др Сања Остојић Зељковић 

је навела да је гласање за усвајање Финансијског ребаланса и плана на Наставно-научном већу 

било без коментара и да је и лично апеловала на то да се занемаре све разлике и раздори и да се 

не оде са Већа без решења о томе шта ће бити даљи кораци, уколико се не усвоји ребаланс 

Финансијског плана за 2023. годину и Финансијски план за 2024. годину.  
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Проф. др Бранка Јаблан, продекан за науку, је рекла да ће заједно са проф. др Луком Мијатовићем, 

какав год да буде исход данашњег гласања, вршити своју дужност до краја мандата. Проф. др 

Снежана Илић је навела да ово није анализа, већ да су то коментари и да се на Савету мора дати 

коментар који ће ући у Записник. Проф. др Сања Ђоковић је рекла да се све седнице Савета 

снимају и да ће све ући у Записник. Драган Јовић, председник Сндиката, је скренуо пажњу да је 

предмет рада Савета коментарисање одлука Наставно-научног већа, а не поступци који су довели 

до доношења тих одлука, те да би се требало држати смерница о раду Савета.  

Проф. др Бранка Јаблан је подсетила да је на Универзитету такође понуђена помоћ око 

прегледања и евентуалног кориговања Финансијског плана. 

 

 

АД/2   

Проф. др Сања Ђоковић, председник Савета, предложила је проф. др Бранку Јаблан, продекана 

за науку Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију, за вршиоца дужности декана. 

 

Након спроведеног јавног гласања у ком је 18 чланова било за предложену Комисију за 

спровођење избора вршиоца дужности декана, у њу су именовани: проф. др Слободанка 

Антић,  Биљана Красић, члан Савета из реда ненаставног особља и Јована Коцић, члан Савета из 

реда студената. 

 

Након спроведеног тајног гласања, у просторији која није покривена видео-надзором, Комисија 

је поднела Извештај о предлогу за избор вршиоца дужности декана Факултета за специјалну 

едукацију и рехабилитацију, проф. др Бранку Јаблан, којим се констатовало да је од укупно 27 

чланова присуствовало и гласало 18   чланова. За предложеног кандидата, проф. др Бранку 

Јаблан, гласало је 13 чланова Савета, против је било 5 чланова Савета, а укупно неважећих 

листића није било. На основу поднетог извештаја Комисије за спровођење избора в. д. декана, 

проф. др Сања Ђоковић, председник Савета, је коннстатовала да је Савет донео одлуку да за в. д. 

декана Факултета није изабрана проф. др Бранкa Јаблан. 

 

Проф. др Сања Ђоковић, председник Савета, предложила је проф. др Луку Мијатовића, 

продекана за наставу Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију, за вршиоца дужности 

декана. 

Након спроведеног јавног гласања у ком је 18 чланова било за предложену Комисију за 

спровођење избора вршиоца дужности декана, у њу су именовани: проф. др Слободанка 

Антић,  Биљана Красић, члан Савета из реда ненаставног особља и Јована Коцић, члан Савета из 

реда студената. 

 

Након спроведеног тајног гласања, у просторији која није покривена видео-надзором, Комисија 

је поднела Извештај о предлогу за избор вршиоца дужности декана Факултета за специјалну 

едукацију и рехабилитацију, проф. др Луку Мијатовића,  којим се констатовало да је од укупно 

27 чланова присуствовало и гласало 18 чланова.  
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За предложеног кандидата, проф. др Луку Мијатовића, гласало је 17 чланова Савета, против је 

био 1 члан Савета, а укупно неважећих листића није било. На основу поднетог извештаја 

Комисије за спровођење избора в. д. декана, проф. др Сања Ђоковић, председник Савета, је 

констатовала да је Савет донео одлуку да је за в. д. декана Факултета изабран проф. др Лука 

Мијатовић. 

 

АД/3 

Проф. др Сања Ђоковић, председник Савета, предложила је покретање поступка за избор декана 

Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију.  

 

 

Проф. др Сања Ђоковић, председник Савета закључила је седницу. 

 Седница Савета је завршена у 12:20  часова. 

 
 

 

 

 

 

 

       Записник сачинила                                                                                   Председник Савета 

 

       Светлана Петровић                                                              Проф. др Сања Ђоковић 

 

 

 

 

 

 

 


